
Z á p i s  
 

ze zasedání představenstva Svazku obcí Podoubraví, které se uskutečnilo dne 1. 3. 2023 od 

10:00 v malé zasedací místnosti MěÚ Chotěboř. 

 

 

 Přítomni:   Miloš Starý   Sobíňov 

    Ing. Dita Benáková  tajemnice 

  Dagmar Vaňková  Jeřišno 

   Petr Bárta   Vepříkov 

   Ing. Karel Musílek  Maleč 

   Ing. Ondřej Kozub  Chotěboř 

 

    

Omluveni: Václav Venhauer  Libice nad Doubravou 

 Ing. Bohumír Nikl  Ždírec nad Doubravou 

 

Hosté:  Ing. František Němec  Ždírec nad Doubravou 

 

Program setkání: 

  

1) Schválení programu  

2) Ověřovatelé zápisu 

3) Společná žádost o dotaci z programu OPŽP 2021 – 2027 – shromážděné podklady od 

členských obcí 

4) Financování kanceláře SVOP 

5) Nabídka Agentury Paseo, s. r. o.  

6) Žádost pana Jiřího Nováka z ČEZ Distribuce o účast na valné hromadě SVOP 

7) Různé 

8) Diskuse 

9) Závěr  

  

1) Schválení programu 
Předseda zahájil jednání v 10:00 hod. a přítomné seznámil s navrženým programem. 

K navrženému programu jednání nebyly vzneseny žádné připomínky, proto navrhl hlasovat o 

schválení předloženého programu jednání. Zapisovatelkou jednání představenstva dne 1. 3. 2023 

navrhl Soňu Zvolánkovou.  

 

Usnesení 1: Představenstvo schvaluje program a zapisovatele zasedání představenstva SVOP. 

 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

 

2) Ověřovatelé zápisu 

Dagmar Vaňková – starostka Jeřišno 

Ing. Karel Musílek – starosta Maleč 

 

 

Usnesení 2: Představenstvo schvaluje ověřovatele zápisu. 

 



Pro: 7  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

 

3) Společná žádost o dotaci z programu OPŽP 2021 – 2027 – shromážděné podklady od 

členských obcí 

V rámci nového monitorovacího období Operační program Životního prostředí 2021 - 2027 

nabízí ve specifickém cíli 1.5 Oběhové hospodářství výzvu s podporou na pořizování 

souvisejícího vybavení pro nakládání s odpady (nádoby, velkoobjemové kontejnery, 

kompostéry), tak jak tomu bylo v předchozím monitorovacím období. Dotační podpora je opět 

avizována do výše 85 procent. Co se týče termínu výzvy, mluví se o podzimu, ale jistého není 

nic. Zatím nejsou v EU schváleny ty zásadní dokumenty pro vyhlašování dalších výzev. 

Kancelář SVOP udělala průzkum mezi členskými obcemi. Do projektu se plánuje zapojit 26 

obcí, jak v rámci systému chytré evidence odpadu, tak i pořízení vybavení pro nakládání 

s odpady. Přehled závazných požadavků bude do 31. 3. 2023 předán Ing. Hoškové, aby mohla 

být zpracována analýza a podklady pro zpracování žádosti. Cena za zpracování žádosti bude 22 

tis. Kč bez DPH a cena za analýzu 30 tis. Kč bez DPH. Na základě této skutečnosti bude 

připravena smlouva.  

 

Pan Němec navrhuje, abychom začali co nejdříve. Software bychom pořídili v rámci dotace, 

nejlevnější hardware nabízí firma AVE, ten bychom pořídili v tuto chvíli na vlastní náklady. 

Náklady na hardware jsou zpětně neuznatelné, náklady by šly za obcemi a jsou v řádech stovek 

korun. Pan Starý uvedl, že firma AVE má již auto osazeno a připravuje další.  Snímače bude 

financovat firma AVE, za námi by šly pouze náklady na očipování. Firma AVE má udělanou 

pasportizaci nádob, mají naše území zmapované. Musíme tedy zvážit, zda si to očipujeme sami 

nebo nám to zařídí firma AVE. Na toto téma proběhla diskuse. Pan Němec svolá schůzku 

s firmou AVE, dle toho se rozhodneme.  

 

Usnesení 3:  

Představenstvo bere na vědomí a schvaluje podání žádosti v rámci programu OPŽP 2021 – 2027 

a uzavření smlouvy o dílo na zpracování analýzy odpadů a administraci žádosti o dotaci s Ing. 

Hoškovou.  

 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

4) Financování kanceláře SVOP  

Paní Benáková zmínila financování činnosti SVOP. Představila tři modely financování kanceláře 

SVOP v následujícím období. První varianta zvyšování řádných členských příspěvků na 20 a 30 

Kč a zachování stávajících cen za žádosti o dotace a VZ. Druhá varianta zvýšení řádných 

členských příspěvků na 20 Kč a zvýšení cen za VZ a VZMR pro podlimitní a nadlimitní. Třetí 

varianta zachování řádného členského příspěvku 10 Kč + členský příspěvek dle pásma + mírné 

navýšení cen za žádosti o dotace a VZ. Dále byly podrobně představeny předpokládané náklady 

na provoz (příjmy a výdaje) kanceláře. Všechny tři varianty jsou navrženy tak, že příjmy 

pokrývají výdaje. Kancelář SVOP zajistila průzkum mezi členskými obcemi, kterou variantu 

podporují. 28 členských obcí se shodlo na variantě číslo 3, 1 členská obec na variantě číslo 2. Na 

toto téma proběhla diskuse.  

 

Usnesení 4:  

Představenstvo bere na vědomí varianty řešení financování činnosti SVOP a ceník za 

poskytované služby kanceláře SVOP (zpracování žádostí o dotace, veřejné zakázky, ostatní 

služby) a doporučuje valné hromadě, na základě průzkumu mezi členskými obcemi, schválit třetí 

variantu, tedy zachování řádného členského příspěvku 10 Kč + členský příspěvek dle pásma + 

mírné navýšení cen za žádosti o dotace a VZ. 



 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

 

5) Nabídka Agentury Paseo, s. r. o. 

Paní Benáková představila přítomným cenovou nabídku Agentury Paseo, s.r.o. ohledně možné 

spolupráce na tvorbě prezentačního filmu, umístění video výletu na jejich weby a propagaci 

našich akcí a cestovního ruchu u nás. Propagace by byla na 12 měsíců za cenu 39 446 Kč vč. 

DPH, pokud budeme chtít spolupráci prodloužit, cena se bude pohybovat kolem 10–15 tisíci 

korun za rok, podle počtu akcí. Na toto téma proběhla diskuse. Pan Kozub navrhl, že v případě 

zájmu můžeme oslovit místní studenty, kteří mohou spoty natočit, případně oslovit i televizní 

vysílání i-vysocina.cz. 

 

Usnesení 5:  

Představenstvo neschvaluje nabídku a spolupráci s Agenturou Paseo, s.r.o. 

 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

 

6) Žádost pana Jiřího Nováka z ČEZ Distribuce o účast na valné hromadě SVOP 

Předseda přítomným představil žádost pana Jiřího Nováka, pracovníka ČEZ Distibuce, který má 

na starosti samosprávy, o účast na příští valné hromadě svazku, kde by chtěl prezentovat 

možnosti spolupráce obcí s ČEZ Distribuce. Má na starosti technické záležitosti sítě ne prodej 

energií. Představenstvo se shodlo na účasti pana Nováka na příští valné hromadě. Kancelář 

SVOP zajistí vše potřebné.  

 

Usnesení 6:  

Představenstvo doporučuje účast pana Jiřího Nováka z ČEZ Distribuce na příští valné hromadě 

SVOP.  

 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

 

7) Různé 

 

a) Nefrologická ambulance v Chotěboři 

Předseda informoval o nově otevřené ambulanci nefrologie v Chotěboři. Bohužel VZP, 201 a 

211 jim tuto odbornost nenasmlouvaly, i přestože je ambulance nefrologie v nemocnici trvale 

přetížená. Kancelář SVOP na základě uvedených skutečností odeslala dopis řediteli Odboru 

zdravotní péče VZP v Brně, VoZP ČR a ZPMV ČR s prosbou o zvážení uzavření smlouvy na 

hrazené zdravotní služby. Zároveň bylo požádáno o osobní schůzku, na které bychom je mohli s 

tímto záměrem podrobně seznámit a vysvětlit naši podporu. Do dnešního dne jsme neobdrželi 

oficiální odpověď. Pan Kozub uvedl, že měl schůzku s ředitelkou VZP z Brna, která prověřila 

aktuální stav žádosti Sdružené ambulantní péče Vysočina s.r.o.  a uvedla, že je v jejich zájmu 

ambulanci nefrologie podpořit a uzavřít smlouvu na hrazené zdravotní služby.  

 

Usnesení 7:  

Představenstvo bere na vědomí informace ohledně nefrologické ambulance v Chotěboři.  

 

Pro: 5   Proti: 0   Zdržel: 0 

 

 



 

b) Nabídka řádného členství pro Svazek obcí Podoubraví v organizaci destinačního 

managementu Vysočina West, z.s. 

Předseda představil nabídku řádného členství v organizaci destinačního managementu Vysočina 

West, z.s. pro Svazek obcí Podoubraví. Potřebné dokumenty byly členům představenstva zaslány 

před jednáním. Členský poplatek by činil 15 tis. na rok. Na toto téma proběhla diskuse.  

Pan Kozub doporučil vstoupit do organizace. Pan Bárta uvedl, že MAS Královská stezka již 

s organizací spolupracuje. Kancelář SVOP svolá schůzku s organizací Vysočina West, z.s., na 

které bude vše podrobněji vysvětleno.  

 

Usnesení 8:  

Představenstvo bere na vědomí nabídku řádného členství v organizaci destinačního 

managementu Vysočina West, z.s. a ukládá kanceláři SVOP zajistit osobní schůzku.  

 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

c) Cyklotrasa č. 5127  

Předseda zmínil dotaci z Kraje Vysočina na podporu cyklotras a navrhuje zmodernizovat a 

opravit zastávky, odpočívadla a informační tabule na cyklotrase č. 5127. Kancelář SVOP zjišťuje 

aktuální stav mobiliáře, který vznikl v rámci vybudování cyklotrasy č. 5127 Podoubravím v roce 

2001, která vede přes naše členské obce, případně jejich místní části. V rámci cyklotrasy byla 

vybudována odpočívadla. Jednalo se buď o tzv. malou zastávku s možností posezení, anebo 

velkou zastávku s posezením pod přístřeškem. Každé stanoviště bylo opatřeno informační tabulí 

(s mapou a informacemi z dané lokality vč. fotografií), cyklostavem a dřevěnou sochou 

vytvořenou řezbářem. V některých obcích jsou tyto odpočívadla a informační tabule 

neudržované nebo chybí. Kancelář SVOP prověří i možnosti financování těchto oprav např. 

z Kraje Vysočina, MAS apod.  

 

Usnesení 9:  

Představenstvo bere na vědomí informace k cyklotrase č. 5127 a ukládá kanceláři SVOP zjistit 

aktuální stav v obcích a možnosti financování. 

 

Pro: 5  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

d) Termín valné hromady  

Paní Benáková zmínila, že další valná hromada proběhne ve Slavíkově, dne 28. 3. 2023 od 15: 

30 hodin a budou přizvání i zástupci KSÚS Vysočina.  

 

8) Diskuse 

Diskusi vedli členové Představenstva ke každému bodu zvlášť. 

 

 

9) Závěr  

Předseda poděkoval přítomným za účast na představenstvu SVOP.  

 

Ověřil: Dagmar Vaňková – starostka Jeřišno 

Ověřil: Ing. Karel Musílek – starosta Maleč 

 

 

 

V Chotěboři 1. 3. 2023   Zapsal: Soňa Zvolánková, DiS. 

 



 


